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PROTOKÓŁ Nr 0012.1.2.2019 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Skarbu 

w dniu 26 lutego 2019r. 
 
Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala nr 130 A.   
Czas posiedzenia Komisji: 14.30 – 16.30. 

W   posiedzeniu   uczestniczyli   członkowie   Komisji  oraz  zaproszeni  goście,  zgodnie 
 z załączonymi listami obecności. 
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 

 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

 
3. Finansowanie oświaty w mieście. 
 
4. Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój,  

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2019 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu jednostki 
Moszczenica o symbolu roboczym M 51 w Jastrzębiu-Zdroju, 

 
 Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych (21.268,54), 

 
 Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Śląskiemu, 
 

 Projekt uchwały w sprawie Budżetu Obywatelskiego Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 

 Wniosek Miejskiego Zarządu Nieruchomości w sprawie umorzenia należności 
głównej, odsetkowej i kosztów postępowania sądowego oraz komorniczego, 

 
 Pismo niepublicznej placówki dotyczące ostatecznego przedsądowego 

wezwania do zapłaty (części dotacji za październik 2017 roku i listopad 
2017 roku).  

 
5. Wolne głosy i wnioski. 
 
6. Przyjęcie protokołu z dnia 29 stycznia 2019 r. 
 
7. Zakończenie posiedzenia.     
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Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu i Skarbu – 
Bolesław Lepczyński. Powitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz 
zaproszonych gości. 
 
Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad.  
 
Porządek obrad został przyjęty głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 
Ad.3 
Finansowanie oświaty w mieście. 
 
Pan Andrzej Pawłowski - Naczelnik Wydziału Edukacji omówił temat - Finansowanie 
oświaty w mieście. 
 
Materiał dotyczący finansowania oświaty w mieście stanowi Załącznik do protokołu. 
 
Szymon Klimczak – Przewodniczący Komisji 
Mam pytanie dotyczące Erazmus +, które szkoły współpracują i które mogą 
współpracować? Czy są jakieś kryteria?  
 
Andrzej Pawłowski – Naczelnik Wydziału Edukacji 
Kryteria są określone przez Narodową Agencję Erazmus +, która rozpatruje wnioski. 
Wszystkie szkoły mogą w tym uczestniczyć, w przedszkolach jest trochę trudniej, ale 
przedszkola również mogą uczestniczyć. Nie ma żadnych ograniczeń. Miasto zabezpiecza 
finansowanie. Projekt Erazmus + jest refundowany. Finansujemy cały projekt, dopiero po  
realizacji projektu otrzymujemy zwrot za zrealizowany projekt.  
 
Dariusz Holesz – Skarbnik Miasta 
Dodam jeszcze, że na ten moment aktywnych projektów, które są dofinansowane ze 
środków unijnych i które realizują tylko i wyłącznie placówki oświatowe jest 32. 
W większości to są projekty dwuletnie, które kończą się w 2020 roku.   
 
Anna Hetman – Prezydent Miasta 
Wnioski można składać do 2020 roku, tak jak obowiązuje finansowanie, a realizacja 
jeszcze dwa lata.  
 
Szymon Klimczak – Przewodniczący Komisji  
Mam pytanie o klasę kolejową. 
 
Andrzej Pawłowski – Naczelnik Wydziału Edukacji 
W przeciągu ostatniego roku pani Prezydent podpisała porozumienia z trzema istotnymi 
partnerami – z Jastrzębską Spółką Węglową, z Jastrzębską Spółką Kolejową oraz 
Jastrzębskimi Zakładami Remontowymi. W Zespole Szkół Zawodowych są uruchomione 
kierunki w technikum i w szkole branżowej związane z ruchem obsługi kolejnictwa,         
a także z budową sieci kolejowych. W zeszłym roku ten nabór był znikomy, nie 
utworzyliśmy żadnej klasy. W tym roku szkolnym, od września trwa akcja promocyjna 
i pracownicy zgodnie z podpisanym porozumieniem czynnie uczestniczą w spotkaniach 
z rodzicami oraz z uczniami. Przedstawiciele Spółki Kolejowej pojawiają się w szkole 
i przedstawiają nie tylko swoją ofertę jako zakład pracy, ale również pomagają 
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w wyposażeniu pracowni. W lipcu będzie nabór, są zgłoszone kierunki i w technikum 
i w szkole branżowej w Zespole Szkół Zawodowych. Jesteśmy gotowi na przyjęcie 
uczniów, pracownie są wyposażone, są też nauczyciele. W porozumieniu ze Spółką 
Kolejową udało nam się pozyskać osoby, które będą prowadziły zajęcia.        
 
Szymon Klimczak – Przewodniczący Komisji 
Zasugeruję, proszę rozważyć czy jest to możliwe oraz jakie są z tego korzyści oraz 
zagrożenia, ale może warto rozszerzyć to na Koleje Śląskie, na Grupę PKP, wiem, że oni 
też narzekają na brak kadry.  
 
Andrzej Pawłowski – Naczelnik Wydziału Edukacji 
W porozumieniu z Jastrzębską Spółką Kolejową, partnerami są Koleje Śląskie i DB Cargo.  
 
Szymon Klimczak – Przewodniczący Komisji 
Mam wrażenie, że % różnicy pomiędzy wydanymi pieniędzmi względem subwencji 
zwiększa się. Z czego wynika ta różnica? 
 
Andrzej Pawłowski - Naczelnik Wydziału Edukacji 
W wydatkach bierzemy oświatę w całości. Jak Państwo wiecie przedszkola to jest 
ogromna część wydatków, których subwencja nie obejmuje. Przez ostatnie 5, 6 lat 
rokrocznie w naszych przedszkolach są uruchamiane dodatkowe oddziały, spełniamy 
wymóg, że wszystkie dzieci od 3 do 6 roku życia mają prawo uczestniczenia. Wszystkie 
dzieci, które zgłoszą się do przedszkola gmina ma obowiązek przyjąć. 
 
Szymon Klimczak – Przewodniczący Komisji 
Czy dzieci jest więcej?     
 
Andrzej Pawłowski - Naczelnik Wydziału Edukacji 
Więcej dzieci korzysta z edukacji przedszkolnej, wcześniej mogliśmy odmówić przyjęcia 
3- latka jako gmina. W tej chwili nie możemy odmówić, mamy obowiązek jeżeli się zgłosi 
do przedszkola przyjąć go. Dlatego na pewno wydatki na przedszkola to jest coś co 
generuje bardzo dużą część wydatków w zakresie oświaty i oczywiście wydatki 
majątkowe, które są zadaniem własnym gminy, ale w ujęciu całościowym traktujemy je 
jako wydatki w przeznaczeniu na oświatę i jest też ogromna część wydatków, kształcenie 
specjalne, pomoc psychologiczno-pedagogiczna, która nie jest ujęta w subwencji, 
a Rozporządzenie w sprawie organizacji i kształceniu obliguje nas do tego, że kształcenie 
specjalne i pomoc psychologiczno – pedagogiczna ma być realizowana. To środki własne, 
które trzeba wyasygnować na realizację podstawowych zadań, które nakłada na nas 
przepis prawa, rozporządzenie.    
 
Anna Hetman – Prezydent Miasta 
Przez ostatnie cztery lata otworzyliśmy sporo oddziałów przedszkolnych, około 10, 
łącznie, a ponieważ jest obowiązek przyjmowania wszystkich dzieci to robimy to. Dodam 
jeszcze na temat pomocy psychologiczno–pedagogicznej, korzystają z niej i są bardziej 
świadomi rodzice i w trakcie roku bardzo dużo pojawia się takich orzeczeń czy opinii, 
które powodują dodatkowe koszty czy to w przedszkolach, czy w szkołach.      
 
Bolesław Lepczyński – Radny RM 
Czyli nadwyżka wynika z prawa? 
 
Anna Hetman – Prezydent Miasta 
Tak. 
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Andrzej Pawłowski - Naczelnik Wydziału Edukacji 
Jeżeli jest więcej kształcenia specjalnego to automatycznie obowiązkiem gminy jest też 
zapewnienie dowozu osobom niepełnosprawnym, a dowóz jest też tylko i wyłącznie 
zadaniem własnym gminy.    
 
Tadeusz Sławik – Radny RM 
Prosiłbym o informację ilu było uczniów w latach od 2013 do 2019. 
 
Anna Hetman – Prezydent Miasta 
Będzie to podane na sesji. 
 
Tadeusz Sławik – Radny RM 
Ile wynoszą wydatki na przedszkola od roku 2013? 
  
Andrzej Pawłowski - Naczelnik Wydziału Edukacji 
W materiale, który zaprezentuję na sesji będzie informacja o liczbie oddziałów i liczbie 
uczniów. Liczba oddziałów rośnie z roku na rok przy malejącej liczbie uczniów. Wskazuje 
to na poprawę standardów pracy nauczycieli. Cały czas mówiliśmy o tym, że nauczyciele 
zgłaszają nam, że uczą w klasach przeludnionych. Okazuje się, że dochodzimy do 
standardu, który zaczyna spełniać oczekiwania nauczycieli, rodziców i uczniów, co potem 
przekłada się na wyniki nauczania.     
 
Bolesław Lepczyński – Radny RM 
W temacie szkół przewijała się sprawa reaktywacji Zespołu Szkół nr 7. Czy jest jakaś 
dalsza wizja, czy tylko na okres remontu?  
 
Anna Hetman – Prezydent Miasta 
Niestety po kilka razy ogłaszamy przetargi i skumulowały nam się te wszystkie 
inwestycje w jednym czasie, z podwójnym rocznikiem od września. Gdyby to wszystko 
szło zgodnie z planem to na koniec sierpnia tego roku mielibyśmy zakończone niektóre 
inwestycje, inne byłyby kontynuowane i nie potrzebowalibyśmy tego budynku do 
przeniesienia uczniów, natomiast ze względu na kumulację musimy przenieś uczniów do 
jakiegoś innego budynku, właśnie ten jest najbardziej wskazany. Jakieś koszty niestety 
trzeba będzie z tego powodu ponieść, ale w tym momencie nie ma innego wyjścia.    
 
Bolesław Lepczyński – Radny RM 
A czy zwiększenie ilości uczniów w szkołach podstawowych ze względu na to, że przybyło 
uczniów bo gimnazja zostały zlikwidowane, nie będzie powodować tego, że dzieci się nie 
pomieszczą w szkołach? 
 
Anna Hetman – Prezydent Miasta 
Akurat w naszym przypadku możemy być spokojni, ilość oddziałów w stosunku do ilości 
pomieszczeń, którymi dysponujemy w całym mieście jest wystarczająca, a wręcz jeszcze 
są małe rezerwy, które powodują, że nie będzie przepełnienia. Nie będzie zajęć do 
późna, maksymalnie może w jednej, w dwóch szkołach będą zajęcia do godziny 17.00. 
 
Bolesław Lepczyński – Radny RM 
Ale to będzie tylko 1 rok? 
 
Andrzej Pawłowski - Naczelnik Wydziału Edukacji 
Nie, to będą 4 lata. 
 
Tadeusz Sławik – Radny RM 
Czy pani widzi potrzebę w wygaszaniu szkół? 
 



5 
 

Anna Hetman – Prezydent Miasta 
To o czym Państwo już wiecie od wielu lat, pewnie od 10 lat toczy się dyskusja na temat 
Zespołu Szkół Handlowych, tam od wielu lat nabór był bardzo słaby. Na pewno nie 
będziemy o tym decydować w najbliższym roku, ale naborowi w tej szkole należy się 
dokładnie przyjrzeć. W tej chwili jest 9 oddziałów. 
 
Andrzej Pawłowski - Naczelnik Wydziału Edukacji 
Odejdzie gimnazjum i zostanie 6 oddziałów.  
 
 
Ad. 4 
Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój.  

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2019 rok. 
 
Uzasadnienie do przedstawionych ww. projektów uchwał przedstawił Skarbnik Miasta – 
Dariusz Holesz.  
 
 
Tadeusz Sławik – Radny RM 
Mam pytanie o Centrum Nauki i Innowacji Biznesu. Jaka jest koncepcja? Jaka jest 
powierzchnia tego budynku przeznaczona pod to przedsięwzięcie? 
 
Anna Hetman – Prezydent Miasta 
Z pierwszych analiz wynika, że budynek po Hotelu Omega nie będzie wykorzystany 
w całości. To co teraz robimy, wyposażenie pracowni, czyli nasze miasto uczestniczące 
w rozwoju kompetencji kluczowych i budowa czy utworzenie Centrum Nauki i Innowacji 
Biznesu to tworzy jeden kompleksowy projekt, który pozwoli naszej młodzieży kształcić 
się w szerszym zakresie niż w szkołach. Będziemy z miastem Karwina tworzyć dwa 
bliźniacze centra, które muszą się uzupełniać, ale nie mogą się powielać. W Karwinie 
będzie utworzone centrum kompetencji miękkich, będą się tam odbywały szkolenia, 
warsztaty, spotkania z coachem dla młodzieży i z Czech i z Polski. Tam będą 
kształtowane umiejętności osobowościowe i przygotowujące do prowadzenia własnego 
biznesu, do rozwoju przedsiębiorczości. Nasze Centrum będzie nastawione na działania 
twarde, pozwalające nabyć konkretną umiejętność w pracy w poszczególnych zawodach 
z wykorzystaniem najnowszej technologii. Będą u nas w Centrum utworzone pracownie 
z wyposażeniem, które pozwoli nabyć uczniom szersze umiejętności z zakresu 
automatyki, robotyki, druku 3D, programowania w szerokim zakresie. Oprócz tego będą 
tam sale konferencyjne. Będą również dwa pomieszczenia dla opiekuna naukowego, 
dlatego, że te projekty będą pod opieką Politechniki Śląskiej, a po stronie czeskiej, czeski 
Uniwersytet Śląski. W ramach projektu będą odbywały się staże w różnych zakładach 
pracy w Polsce i za granicą nie tylko w Czechach, bo te staże mogą być w innym miejscu 
w Europie. Partnerem w projekcie mogą być tylko Czesi, bo to jest projekt 
transgraniczny. Nieformalnie partnerami może być nasze miasto partnerskie Ibbenbüren, 
nieformalnym partnerem będzie JSW i KSSE, JSW Innowacje potwierdziły chęć udziału 
i również w partycypowaniu w pewnych kosztach, to samo w KSSE. Do 15 kwietnia 
składamy tylko fiszkę, gdzie dajemy tylko zarys koncepcji projektu, a do września 
składamy cały projekt, tam będzie już opisane szczegółowe działania i będzie również 
opisany zarys techniczny przebudowy tego obiektu. 
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Tadeusz Sławik – Radny RM 
Ile powierzchni będzie w przybliżeniu przeznaczone? 
 
Anna Hetman – Prezydent Miasta 
Jeden poziom, około 400 metrów.           
 
Tadeusz Sławik – Radny RM 
Proszę o przygotowanie informacji pisemnej odnośnie założeń, koncepcji. Kto pracuje ze 
strony miasta nad tym projektem?  
 
Anna Hetman – Prezydent Miasta 
Wydział Funduszy Pomocowych we współpracy z Wydziałem Edukacji i Zespołem Szkół 
nr 6.  
 
Tadeusz Sławik – Radny RM 
Zaczynam rozumieć istotę tego projektu, natomiast nie widzę tutaj elementu biznesu 
w tym co pani mówiła. 
 
Anna Hetman – Prezydent Miasta 
W momencie odbycia tych wszystkich działań projektowych jest również możliwość 
utworzenia własnego start-upu. W samym projekcie nie może się znaleźć start-up, bo to 
nie będzie kwalifikowalny wydatek, ale ze strony miasta i tak będziemy chcieli po stronie 
czeskiej i polskiej, aby te start-upy powstawały. Przygotowanie samego start-upu może 
się odbywać w ramach tego projektu.      
 
Tadeusz Sławik – Radny RM 
Jaki jest ogólny koszt ścieżek rowerowych? 
 
Dariusz Holesz – Skarbnik Miasta 
Ogólny koszt całego projektu łącznie z częścią naszych partnerów czyli Godowa, 
Zebrzydowic, Petrowic i Karwiny to jest 23 191 000 złotych. 
 
Tadeusz Sławik – Radny RM 
A nasze koszty? 
 
Dariusz Holesz – Skarbnik Miasta  
Nasze koszty - 19 113 000 złotych, przy czym jako miasto otrzymamy dofinansowanie 
8 132 000 złotych i 4 077 000 złotych nasi partnerzy. Łączne dochody całego projektu 
12 210 000 złotych. 
 
Tadeusz Sławik – Radny RM 
A ile wydajemy? 
 
Dariusz Holesz – Skarbnik Miasta 
19 113 000 złotych jako Jastrzębie, wydatki projektu w całości w tym są kwalifikowane 
i niekwalifikowane i dochody - 8 132 000 złotych, niecałe 11 milionów złotych nasz 
udział.    
  
Tadeusz Sławik – Radny RM 
To są bardzo wysokie koszty, wolałbym, żeby te pieniądze były przeznaczone na budowę 
dróg do strefy ekonomicznej, do terenów inwestycyjnych.  
 
Bolesław Lepczyński – Radny RM 
Mam pytanie do pana radnego Tadeusza. Gdzie pan radny wybudowałby drogi 
inwestycyjne? 
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Tadeusz Sławik – Radny RM 
Na Moszczenicy. 
 
Szymon Klimczak – Przewodniczący Komisji 
Mam pytanie do pana Skarbnika o zmniejszenie kwoty na Dunikowskiego, prosiłbym 
o jakieś uzasadnienie? 
 
Dariusz Holesz – Skarbnik Miasta 
Zmniejszamy po przetargu. 
 
Szymon Klimczak – Przewodniczący Komisji 
Jak wygląda sytuacja z Gagarina? 
 
Beata Olszok – Dyrektor Miejskiego Zarządu Nieruchomości 
Mieliśmy 7 przetargów. Za metr uzyskujemy około 5 400 złotych. Budynek ma mieć  
1920 metrów, 30 lokali, około 6 200 000 złotych mamy w budżecie i jeżeli będzie 
przesunięcie na następny rok, to będziemy ogłaszać w marcu przetarg i zobaczymy jaką 
kwotą się zakończy i jakie będą dalej decyzje co do realizacji tego zadania.   
 
Szymon Klimczak – Przewodniczący Komisji 
6 200 000 złotych mamy łącznie w budżecie, a ile z tego mamy w ramach tego 
dofinansowania? 
 
Beata Olszok – Dyrektor Miejskiego Zarządu Nieruchomości 
3 800 000 złotych, ostatnie oferty to 10 milionów złotych i 12 milionów złotych.    
 
Szymon Klimczak – Przewodniczący Komisji 
330 tysięcy złotych zwiększenie na Silesia Film, chodzi o wynajem Kina Centrum. Czy 
została przygotowana opinia prawna w temacie nabycia ? 
 
Anna Hetman – Prezydent Miasta 
Opinia prawna jest niepotrzebna, bo ścieżka nabycia tego obiektu jest prosta, natomiast 
przygotowaliśmy operat szacunkowy. W dniu dzisiejszym dostarczono operat 
szacunkowy, koszt oszacowany jest na kwotę około 5 500 000 złotych na zakup obiektu, 
jesteśmy przed podpisaniem, do końca marca obowiązuje nas jeszcze aneks, który 
podpisaliśmy na warunkach dotychczasowych. Nie podpisaliśmy jeszcze umowy 
następnej i tutaj trzeba się poważnie zastanowić i sprawdzić jakie są nasze możliwości na 
teraz ewentualnie zakupu. Wiemy, że to idzie zwykłą drogą przetargową, nie ma innej 
możliwości, trochę to potrwa, ale będziemy rozmawiać z Silesią mając ten dokument co 
dalej, bo nam się nie opłaca dzierżawić tego obiektu.       
 
Dariusz Holesz – Skarbnik Miasta 
Przepis Ustawy o organizowaniu i prowadzeniu działalności kulturalnej jest bardzo 
czytelny i jasny i on odsyła jeśli chodzi o zbywanie majątku przez instytucje kultury do 
Ustawy o przedsiębiorstwach państwowych, tam są numeratywnie wymienione cztery 
przypadki w jaki sposób, w zasadzie wchodzi tylko i wyłącznie w rachubę przetarg i to 
nieograniczony.  
 
Anna Hetman – Prezydent Miasta 
Nowa umowa zakładała, czyli od kwietnia, roczny koszt dzierżawy wynosiłby nas około 
774 tysiące złotych. 
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 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój.  

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 
 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2019 rok. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 
 
 

 Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu jednostki 
Moszczenica o symbolu roboczym M 51 w Jastrzębiu-Zdroju. 
 

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Maria Pilarska – Naczelnik 
Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji. 
 
 
Tadeusz Sławik – Radny RM 
W tym roku zakładam, że będzie ten teren wyczyszczony. Czy w tym budżecie mieście 
się ten kawałek drogi od ronda w kierunku Armii Krajowej ?  
 
Maria Pilarska – Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
W tym przetargu idziemy tylko z oczyszczeniem tego terenu, wywiezienie tego materiału, 
oczywiście będzie się wiązało z przejazdem przez drogę i jej degradację. Natomiast, żeby 
wykonać ten odcinek od ulicy Armii Krajowej należy najpierw zrobić kanalizację. W tej 
drodze jest 1200 średnicy kanał, który jest w bardzo złym stanie, który w zeszłym roku 
nawet dwukrotnie naprawialiśmy, pomimo, że to nie jest nasze. Całość jest własnością 
Zakładu Wspierania Produkcji. Rozmowy trwają, rozmawialiśmy z wiceprezesami, że 
w ich kompetencji jest przebudowa tego, bo jeżeli wykonamy drogę, to tam już z tym 
kanałem nie wejdą. Projektując drogę założyli odwodnienie, ale o średnicy stosownej do 
drogi, a nie do odwodnienia całego terenu.     
 
Tadeusz Sławik – Radny RM 
Bardzo zależałoby mi, aby ta droga do Armii Krajowej była budowana, oraz od ronda 
Chlewika do ulicy Kasztanowej i wtedy mielibyśmy cały teren w tym pierwotnym 
znaczeniu na osi północ – południe,  wschód – zachód, byłoby wszystko skomunikowane.    
 
Bolesław Lepczyński – Radny RM 
Na ten temat rozmawialiśmy z panią Naczelnik na Komisji Gospodarki Komunalnej i ten 
teren pani Naczelnik powiedziała, że w okolicach sierpnia powinien być przynajmniej 
uporządkowany.  
 
Maria Pilarska – Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
Jeżeli skutecznie zakończy się postępowania przetargowe, to oczywiście, natomiast jeżeli 
mówimy o drodze, to dobrze byłoby wykonać przynajmniej ten odcinek od ronda 
Chlewika do wjazdu do tej działki.  
 
Bolesław Lepczyński – Radny RM 
Czy środki na to zadanie są w tym roku zaplanowane? 
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Dariusz Holesz – Skarbnik Miasta 
Środki są w tym i w przyszłym roku, to jest kwestia albo całego odcinka, albo krótkiego 
odcinka. Zmiana tego planu zagospodarowania przestrzennego spowoduje to, że 
będziemy mogli ubiegać o środki zewnętrzne na dofinansowanie budowy PSZOK-u. 
Elementem PSZOKU-u może też być budowa drogi.    
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 

 Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych (21.268,54). 
 
Uzasadnienie do ww. projektu uchwały przedstawiła Beata Olszok – Dyrektor Miejskiego 
Zarządu Nieruchomości. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 
Śląskiemu. 

 
Uzasadnienie do ww. projektu uchwały przedstawił Robert Cichowicz – II Zastępca 
Prezydenta Miasta. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
 

 Projekt uchwały w sprawie Budżetu Obywatelskiego Miasta Jastrzębie-Zdrój. 
 

Uzasadnienie do ww. projektu uchwały przedstawił Krzysztof Kucia – Sekretarz Miasta. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 

 Wniosek Miejskiego Zarządu Nieruchomości w sprawie umorzenia należności 
głównej, odsetkowej i kosztów postępowania sądowego oraz komorniczego. 

 
Wyjaśnień do przedstawionego wniosku udzieliła Dyrektor Miejskiego Zarządu 
Nieruchomości – Beata Olszok. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony wniosek. Stanowisko przyjęto 
głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 

 Pismo niepublicznej placówki dotyczące ostatecznego przedsądowego 
wezwania do zapłaty (części dotacji za październik 2017 roku i listopad 
2017 roku).  
 

Pismo omówił Naczelnik Wydziału Edukacji – Andrzej Pawłowski, który poinformował, że 
zgodnie z decyzją Samorządowego Kolegium Odwoławczego wezwanie do zapłaty będzie 
zrealizowane.   
 
Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 
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Ad. 5 
Wolne wnioski i głosy. 
 
Nie zgłoszono. 
 
 
Ad. 6 
Przyjęcie protokołu z dnia 29 stycznia 2019 r. 
 
Protokół z dnia 29 stycznia 2019 r. został przyjęty głosami: za – 3, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 1. 
 
 
Ad. 7. 
Zakończenie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Komisji – Szymon Klimczak podziękował wszystkim za przybycie, po 
czym zakończył posiedzenie. 
 
 
 
Protokołowała: 
Patrycja Dudzik 

Przewodniczący Komisji  
Budżetu i Skarbu 

     
    SZYMON KLIMCZAK 

 


